
 

Styremøte innkalling 

Møte 20. juni 2023 
 

 

 

Dato: 

Klokkeslett 

Sted: 

Tirsdag den 20. juni 2023  

19:00. 

KOMMER SENERE 

 

Styret 

 

 

Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Bjørn Osenbroch, Ole Jensen,  

 

Forfall meldt/Varslet: Monica Edvartsen, Kine Vestjord,  

Forfall ikke meldt:      Line Vangen 

 

Ikke møtt: Stina Jensen 

 

Ber om at styrets medlemmer varsler styret om forfall så snart som mulig. Forfall 

som varsles med noen timers varsel, er vanskelig å oppdage. Forfall skal varsles pr. 

SMS, og ikke bare på FB siden 

Saksliste:  NUMMERERING AV SAKSLISTEN VIL BLI GJORT 

SENERE 
Sak ?? - 23 Godkjenne innkallingen 

Forslag til vedtak 

Styret godkjenner innkallingen 

 

Vedtak: 

Styret godkjenner innkallingen 

 

Sak ?? -23 Godkjenne saksliste 

Forslag til vedtak: 

Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

-  

Vedtak: 

Styret godkjenner sakslisten, med følgende varslede saker til eventuelt: 

- Gressklipping 

- Oppfølging sommertiden 

- Til referat fra foregående møte 

- Epostadresser 

 

Sak ?? -23 Orienteringer og runde rundt styret 

Fra leder 

- Situasjon for Monica – Styret har storforståelse for situasjonen og vil 

finne praktiske løsninger på 

Kasserer 

-  

Monica 

-  
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Torgeir 

- Intet å melde 

-  

Ole  

- Varmepumpe 

- Avtalen med ellingsen ble terminert og ny avtale med Haras ble inngått. 

Både på varmepumpe og dusjgarnityr 

 

- Avløp 

 

- Det skal fortsatt gjennomføres nye undersøkelser. Bjørn og Ole 

fortsetter arbeidet. Det vil bli vurdert ¨etablere ny tømmeplass eller 

plassering av tømme tank. Det innhentes priser på hva dette koster. Og 

det fremlegges en skisse. Saken kan bli satt opp som egen sak på ekstra 

ordinært møte  

 

- Dør på huset 

 

- Dør er anskaffet og vil bli satt inn ved leilighet 

 

Bjørn 

- Intet å melde 

 

Forslag til vedtak  

Styret tar orienteringene til etterretning 

 

Vedtak: 

Styret tar orienteringene til etterretning 

 

Sak ?? -23 

 

Evaluering av Landsmøtet 

Leder har vært deltager på landsmøtet i NBCC. Samt lederkonferansen. Andøy 

hadde 2 forslag til vedtekter. Vi trakkforslag om regioner, da dette inngår i det videre 

arbeidet med fremtidige vedtekter i NBCC. Forslag om ny årsmøtedato til 15. mars 

ble vedtatt. 

Leder har invitert Heidi Strand Vedal for å gi en orientering fra Landsmøtet og 

lederkonferansen 

Dette er en sak som legges frem uten innstilling. Men er en diskusjonssak med 

bakgrunn i orienteringen fra Leder og Heidi, mellom styrets medlemmer. 

Fra leders siden ser det ut til at dette var ett vellykket møte, samtidig som en ser 

at NBCC har noen utfordringer.  
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Vedtak: 

Styret tar orienteringen til etterretning, og vil arbeide med flere tiltak for å øke 

attraktiviteten i NBCC avd Andøy. Styret takker også Heidi Vedal Strand for 

orienteringen, samt en god redegjørelse fra landsmøtet og ledermøtet på 

Lillestrøm 

Sak ?? -23 Regionsutvikling 

 

Sett fra leders side, er dagens region-sammenslutning ikke særlig god, Det er få 

møter, få felles treffpunkter. Men leder tror at det er potensiale for utvikling og 

forbedring av innholdet av regionen i Vesterålen. 

 

Leder foreslår derfor at Andøy planlegger en felles samling, gjerne som ett treff 

tidlig i august/september. Muligens vi kan ha ett enkelt høsttreff på Sandnes eller på 

ett annet dertil egnet sted.     

 

Vedtak: 

Styret vedtar å forsøke å gjennomføre en regions samling på Sandnes tredje helgen i 

september, fra fredag 15. september til 17. september 2023. 

 

Torgeir Schaug og Heidi Vedal Strand har koordinerings ansvar sammen med 

oppsatt høstkomite. 

 

Styret ber også leder ta initiativ til ett regions møte tidlig høst. 

 

Sak ?? -23 Leiekontrakt Sandnes 

Plasskomiteen har utferdiget ett forslag til ny leiekontrakt på Sandnes. Plasskomiteen 

har levert sin innstilling til styret, saken legges frem uten innstilling til styret,  

saksgrunnlaget ligger vedlagt innkallingen 

Vedtak: 

Styret vedtar å ta utkast til nye kontrakter i bruk. Og ber plasskomiteen formidler nye 

kontrakter til plassleier for re – signering, nye plassleier skal bruke disse kontrakter. 

Sak ?? -23 Plassnummerering 

 

Plasskomiteen har levert sin innstilling til styret, saken legges frem uten innstilling 

til styret, saksgrunnlaget ligger vedlagt innkallingen 

 

Vedtak: 

Styret tar plass komitéens innstilling til etterretning 
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Sak ?? – 23 Terminliste og møte kalender høsten 2023 

Saken legges frem uten innstilling og saksfremlegg vil komme senere, evt legges 

frem på møtet. 

Vedtak: 

Saken utsettes til høsten, Leder finner dato for møte i august, På Sandnes, trolig 

legges dette møtet til den 19. eller 26. august, endelig dato og saksliste sendes ut i 

begynnelsen av august. En må regne med møtestart etter kl. 16.00 på dette møtet, 

grunnet andre aktiviteter for leder i denne perioden 

 

Sak ??-23 Medlemmer som ikke har tilhørighet på Sandnes. 

NBCC avd Andøy har pr dato 103 medlemmer + familie medlemmer. 

Av disse 103 medlemmene er det ca 40 medlemmer som ikke har vogn på Sandnes. 

Disse bør ha samme verdi for klubben so m de som har vogn plass på Sandnes. I dag 

dreier det meste av aktivitet og oppmerksom het i klubben seg om det som skjer på 

Sandnes. Leder legger derfor denne saken til diskusjon i styret.  

Hva gjør vi for å skape mer felles aktiviteter og samhold mellom oss på Sandnes og 

de som ikke er på Sandnes.  

Hvordan skaper vi en VI holdning i klubben 

Vedtak: 

Diskusjonen tas til etterretning uten konklusjoner.  

 

Sak ??-23 Klage på vedtak i plass komitéen 

 

Plasskomiteen har i søknad fra Ivan Karlsen, gitt avslag på søknad om å bygge 

overbygg til vogn. Både klage og vedtak, samt søknad er gjengitt under. Leder 

legger her frem saken uten innstiling fra leder.  

Saken settes opp på møtet 20. juni. Til debatt, samtidig må en vurdere om dette er en 

sak som må behandles på årsmøtet, da dette er en sak som kan skape presedens og 

utfordrer dagens vedtak  

Ivan Karlsen 

 

 

 
 

ons. 14. juni, 14:56 (for 

1 døgn siden) 
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Mail til leder fra Ivan Karlsen 

 
 

Hei, det var ikke det svaret jeg ønsker å få angående overbygg av vogn. Jeg 
vil jo ikke bruke mere areal enn det vognen står på. Og vognen vil ha bedre 
av å stå under tak, det vil også bli bedre å være inni vognen ved nedbør. Så 
jeg ønsker at denne saken tas opp i styret som en sak, og kanskje det kan bli 
en mulighet å få bygge over vogn om man vil. Iht. bygningsloven skal det 
være mulig. Håper dere får en konstruktiv diskusjon. 
 
Mvh.  Ivan 
_______________________ 

Plass komiteens vedtak: 

Søknaden avslås med begrunnelse, tiltaket vil medføre en utbygging som 
overstiger de totale 15 m2 du har til rådighet. 
  

Reglement for platt og spikertelt på 
Sandnes 

  
Nr 1 
Det kan gis tillatelse for bygging av platt og/eller thermotelt (spikertelt) som en 
permanent montasje etter godkjent søknad til styret, som skal inneholde mål på 
telt og platt, og gjerne uttalelse fra naboplassene. Teltet skal ikke overstige 
15m2, målt utvendig, eksklusive eventuell uisolert bod eller vindfang, og holde 
minimum brannavstand. Telt og platt skal ikke bygges eller monteres slik at 
dette er til hinder for at plass leiere skal komme til/fra sine plasser. 

 
Hei , jeg ønsker å bygge tak over vognen , bygget blir ca 3,1 meter høyt . Og 
måler 3 x 8 meter . Ta gjerne kontak om det skulle være noen spørsmål. 
 
Mvh Ivan 
 

Forslag til vedtak 

 

Saken legges frem uten innstilling 

 

Vedtak: 

 

Styret hadde en lang og inngående debatt i saken, styret kan ikke se at ett slikt 

takoverbygg er i strid med vedtektene for Sandnes camping. Styret oppfatter ikke ett 

slikt takoverbygg som en del av selve spikerteltet. Styret tar klagen til etterretning, 

og innvilger søknaden fra Ivan Karlsen.  

Enstemmig vedtatt. 
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Sak ??-23 Eventuelt 

- Gressklipping 

 

Vedtak om innkjøp av to klippere står ved lag, og Torgeir gis i oppdrag til å 

bestille en klipper til 

Kantklipper. Det gås til innkjøp av ny kantklipper. 

  

- Oppfølging sommertiden 

 

Styret ber medlemmer følge opp klipping og rydding av felles arealer. 

 

Kant mot vei gruses opp på høyde med veibane, mot parkeringsplass. Styret 

henvender seg til Vidar Nilsen 

 

- Til referat fra foregående møte 

Diskusjon rundt vedtak om robotklippere. Konklusjon er at vedtaket står som 

vedtatt 

 

- Status strøm. 

 

Styret ber om tilbakemelding fra Andenes elektriske, og ber leder om 

orientering på Mail. 

 

 

- Epostadresser 

 

Styret ber om at Webmaster oppdaterer styrets mailadresser. 

 

 


